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Motie lange termijn Kapellebrug 

 

 

Van Ralph van Hertum en Roy Zeilstra - PvdA-GroenLinks --------------------------------------------------------

------------------------------------------ 

De Provinciale Staten van Zeeland, bijeen op 9 februari 2024, 

constateren dat; 

● In de commissievergadering Economie van 26 januari 2024 de situatie rondom Kapellebrug 

uitgebreid is besproken. 

● Gedeputeerde Staten in de beantwoording van commissievragen aangegeven heeft dat de 

gekozen oplossing volstaat voor de komende 10 à 15 jaar en dat dan pas wordt bekeken hoe 

de nieuwe situatie is in Kapellebrug. 

● Er nu twee grote overslagdepots in de omgeving in aanbouw zijn.  

 

zijn van mening dat; 

●  Er veel (toekomstige) ontwikkelingen zullen plaatsvinden rondom Kapellebrug en de stad 

Hulst. 

●  De provincie en de gemeente Hulst spelen een belangrijke rol spelen in die toekomstige 

ontwikkelingen. 

● deze ontwikkelingen een grote impact gaan hebben op de verkeersontwikkelingen die een 

langetermijnvisie nodig heeft 

roepen Gedeputeerde Staten op ; 

● Samen met de betrokken partijen, zoals de gemeente Hulst en betrokken inwoners, een 

lange termijnvisie voor de provinciale weg bij Kapellebrug te ontwikkelen.  

● Een visie die ook kijkt naar de periode ná deze 15 jaar. Dit in verband met de economische 

uitbreiding qua overslagdepots en de daarbij behorende toename van verkeersontwikkeling.  

● In die visie nemen de betrokken partijen op welke ontwikkelingen wenselijk zijn in de directe 

omgeving van de provinciale weg door Kapellebrug én welke ontwikkelingen niet wenselijk 

zijn. 

en gaan over tot de orde van de dag.  


